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§ 11 
Skrivelse om hybridgräsplaner på Sportgärdet  
ÖST 2022/997 
 

Beslut  
Östermalms stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på skrivelsen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
I skrivelsen lyfts det att det finns en brist på idrottsytor på 
Östermalm och att det därför är glädjande att idrottsnämnden har 
fattat beslut om två hybridgräsplaner på Sportfältet på Gärdet. 
Författarna av skrivelsen har dock gett förvaltningen i uppdrag att 
besvara ett antal frågor kopplade till de nya planerna. Frågorna 
gäller bland annat höjden på staketet som omgärdar anläggningen 
och vad det finns för tillgång till toalett och omklädningsrum i 
anslutning till planerna.  
  
De nya planerna ligger på idrottsförvaltningens mark på sportfältet, 
som de i sin tur hyr av Kungliga Djurgårdens förvaltning. 
Stadsdelsförvaltningen har därför inte varit delaktig i planeringen av 
anläggningen. Förvaltningen har varit i kontakt med 
fastighetskontoret, som har planerat och anlagt planerna på uppdrag 
av idrottsförvaltningen. Höjden på staketet som omgärdar planerna 
är en avvägning som bland annat grundar sig på Fotbollsförbundets 
rekommendation för höjd på staket kring denna typ av plan. 
Fastighetskontoret hade inte i uppdrag att anlägga nya toaletter och 
omklädningsrum vid planerna då Kampementsbadet, vilket också är 
idrottsförvaltningens anläggning, ligger i närheten och där dessa 
möjligheter finns. En samordning mellan dessa anläggningar 
kommer finnas så att det blir möjlighet att boka dessa i samband 
med att planerna bokas. 
 
Handlingar i ärendet 

 ÖST 2022/997-2 Svar på skrivelse om hybridgräsplaner på 
Sportfältet 
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